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Soru 1: Enerji sektörüne ilişkin bilgiler ve Enerjisa’nın 2019 vizyonuna ilişkin değerlendirmelerini talep 

ediyorum. 

 

Kıvanç ZAİMLER (Yönetim Kurulu Başkanı): Enerji sektörü Türkiye açısından stratejik öneme sahip olup, 

2009 ve 2013 yıllarında yapılan özelleştirmelerle, Enerjisa sektörün en büyük oyuncusu olmuştur. Dağıtım iş 

kolunda şebeke yatırımları, perakende iş kolunda ise tüketicilere elektrik tedariki noktasında çalışmaktayız.  

Nüfusu büyüyen, tüketim alışkanlıkları değişen ülkemizde eneji sektörü en önemli sektörler arasında yer alacaktır.  

 

Ziya ERDEM (CEO): Dağıtım tarafında 220 bin Km’yi aşan dağıtım ağı, perakende tarafında ise 9,5 milyon 

müşteriye hizmet verir durumdayız. 2019 yılındaki ilk önceliğimiz operasyonel ve finansal verimliliği sağlamak, 

sonrasında yakın ve bağlantılı sektörlerde büyümektir. 

 

 

 

 


